

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: NOOR CAPITAL MARKTS FOR DIVERSIFIED INVESTMENTS Date: 24-07-2023 11:27:47 AM Subject: Determine the date of the ordinary and extraordina</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: نور كابيتال ماركتس للإستثمارات المتعددة التاريخ: AM 11:27:47 2023-07-24 الموضوع: تحديد موعد اجتماع الهيئة العامة العادي و غير عادي</p>
<p>Determining the date of the ordinary and extraordinary general assembly meeting, and the decision included the meeting of the Board of Directors on 7-22-2023. An invitation to a meeting of the ordinary and extraordinary general assembly, and the decision to cancel the merger with Noor Al-Mal for Financial Brokerage and Foreign Exchanges LLC will be discussed. M. M. during the meeting of the ordinary and extraordinary general assembly, and the date was set on 8-15-2023 in principle, until the completion of the procedures at the companies' monitors. The decision of the Board of Directors dated 7-22-2023 to permanently cancel the decision to merge with Noor Al-Mal Brokerage and Foreign Exchanges W.L.L.</p>	<p>تحديد موعد اجتماع الهيئة العامة العادية و الغير عادية و تضمن القرار اجتماع مجلس الادارة بتاريخ 2023-7-22. الدعوة الى اجتماع الهيئة العامة العادية و الغير عادية و سوف يتم مناقشة قرار الغاء الدمج مع شركة نور المال للوساطة المالية و البورصات الاجنبية ذ. م.م خلال اجتماع الهيئة العامة العادية و الغير عادية و تم تحديد الموعد بتاريخ 2023-8-15 مبدائيا لحين استكمال الاجراءات لدى مراق الشركات. قرار مجلس الادارة بتاريخ 2023-7-22 الغاء قرار الدمج نهائيا مع شركة نور المال للوساطة و البورصات الاجنبية ذ.م.م.</p>
<p>15-08-2023</p>	<p>15-08-2023</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: عزام بشتاوي</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: عزام بشتاوي</p>